

太和观疗养院恳请您参与此富有意义的慈善行动

THYE HUA KWAN NURSING HOME LIMITED SINCERELY INVITES YOU TO BE PART OF THIS WORTHY CHARITABLE CAUSE

YOUR DONATION MATTERS



DONATION AMOUNT 捐款数

One-Time Donation 一次性捐款 Monthly Donation 每月捐款

\$10 \$50 \$100 \$200 \$500 \$1000

Other amount (Please State) _____

DONOR PARTICULARS 捐款者详情

Name/Company Name 姓名/公司名

(Mr./Mrs./Ms./Dr): _____

NRIC/FIN/UEN No.* 登记号码/客工号码/公司注册号码: _____

Address 地址: _____

Postcode 邮区: _____

Contact No. 联络号码: _____ (HP) _____ (R)

Email 电邮: _____

Your particulars will be treated as confidential and will not be released to others
您的个人详情是保密的，绝不会向外泄露

DONATION DETAILS 捐款方式

***Please do not send donation by cash 请不要寄现金

Cheque Donation 支票捐款

Please make cheque payable to 付划线支票:
"Thye Hua Kwan Nursing Home Limited-Hougang"
Bank / Cheque No. 银行/支票号码:

For Credit Card / Pay Pal /
Bank Transfer donation,
visit our THKNH website.



Online Donation
<https://www.giving.sg/thye-hua-kwan-nursing-home-limited>

Paynow Donation
Scan the QR code from your mobile
banking app. Please indicate your
NRIC/UEN and name in the reference field.



TAX EXEMPTION 免税

This donation is eligible for a 250% tax deduction and it will be automatically included in your tax assessment, if you have provide your Tax Reference Number (e.g. NRIC/FIN/UEN)*. You do not need to claim the deduction in your tax form. No receipt will be sent to you.

此捐款获得250%扣税。如果您提供税务档案编号 (NRIC/FIN/UEN)*, 您将在估税时获得自动扣税。您无需在纳税表中申请扣除。我们将不会发送收据给您。

If you prefer to receive a donation receipt, please tick here
如果您仍希望收到捐款收据, 请在此处打勾

THANK YOU FOR YOUR DONATION



THK will adhere to the requirement of the personal data Protection Act 2012 (PDPA). Your personal data is secured and will not be disclosed or shared with any other party.

THK将遵守2012年个人数据保护法案 (PDPA) 的要求。您的个人资料是安全的, 不会透露或与任何其他方共享。

For enquiry, please email to:
finance@thknh.org.sg